
FAU – referat 25. September 2023  

1. Informasjon fra rektor 

Punktet utgår ettersom han er på reise. 

2. Parkeringsvaktordning uke 42  

2. og 5. klasse har ansvaret for gjennomføringen. Alle navn er ikke klare, trinnkontakter sender 
inn navn fortløpende. Det ble diskutert om dette er en sak for FAU, eller om det er skolens 
ansvar. FAU er inneforstått med å bidra til å gjøre sikkerhetssituasjonen bedre for skolens 
elever. FAU er enige om at foreldrene informeres i forkant at det kommer til å være 
parkeringsvakter den aktuelle uken, og at det samtidig informeres om at alternativet er at 
parkeringsplassen stenges.  

3. Elevkveld 18. oktober  

Ansvarlige trinn er 1. klasse og 7. klasse for høsten, 2. og 6. klasse på våren. Beholdning av 
godteri er uklart, dette sjekkes av ansvarlige i forkant av eventuelle nye innkjøp.  En detaljert 
oversikt over gjøremål finnes på FAUs side på Spond. Siri Hansen (sosialrådgiver) er 
kontaktperson for skolen. Kiosken fungerer best om den settes opp i gangen. Vaktene må ta et 
tydelig ansvar for sikkerhet, både for å unngå uvedkommende og for å hindre bråk i og utenfor 
skolen. Klassenes bidrag må klargjøres i løpet av de neste to ukene.  

4. Eventuelt  
- Det er meldt inn i sak fra forelder i 4. klasses hvor det stilles spørsmål med fordeling av 

det nye uteområdet. Tilbudet til 4. til 7. klasse er veldig begrenset slik det er fordelt i dag. 
Det blir etterspurt en annen fordeling av området, med spesielt hensyn til 4. klasse. FAU 
diskuterte når det kan forventes at resten av uteområdet kan påbegynnes. Er det en 
mulig sak for SU? Alternativt kan nytt utvalg for kultur og oppvekst inviteres til å 
gjennomføre et møte ved skolen, i kombinasjon med omvisning av skoleområdet og 
dialog med skole/FAU.  FAU setter saken opp til neste møte, og ber om at 
planene/tegningene for resterende område presenteres på neste møte.  

- De nye gapahukene brukes av ungdommer på kveldstid, det har vært flere tilfeller av 
uønskede gjenstander i området på morgenen. FAU ønsker at det vurderes om det er 
mulig å gjennomføre en runde om morgenen for å fjerne eventuelle uønskede 
gjenstander, av hensyn til sikkerheten til de som bruker området. Kanskje det også kan 
være en aktivitet for en av klassene som bruker området? FAU kan vurdere å gå til 
innkjøp av søppelklyper til dette formålet.  

- Det ligger en liste over alle FAU-kontakter og trinnkontakter i Spond, listen er ikke 
komplett. Leder tar ansvar for å oppdatere.  

- Er det mulig å flytte sykkelstativene inntil veggene? Om det er for mange sykler i dagens 
trekant av stativer, blir veien blokkert. FAU flyttet sykkelstativene umiddelbart etter 
møtet, og satser dermed på tilgivelse i stedet for tillatelse.  

Referent: Mette Fossan  

Referat sendes FAU før videre distribusjon til skolens ledelse.  


